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Deltagere: Marie, Christian, Christian, Lise, Martin, Jens, Lars, Karen, Henrik og Mikkel 
Referent: Christian S 
 

1. Stadionprojektet 
DBU har meddelt deres støtte til projektet, hvorfor vi nærmere os at der kommer til at ske 
noget. Lars fra Aarhus 1900 er inde over projektet, og et møde mellem ham og Mikkel i 
løbet af de næste par uge skal klarlægge hvad der skal ske. Status er i hvert fald at vi gerne 
vil have en stemme.  
 

2. Træning under Covid-19 
Under punktet diskuterede vi som vanligt Corona situationen i klubben, og hvordan det 
påvirker os.  
Det er bestyrelsens vurdering at der bliver slækket, og vi vil opfordre trænere samt atleter 
til at stramme op på overholdelse af retningslinjerne. Dette indebærer bl.a. at man er 
opmærksom på ikke at have unødvendig fysisk kontakt til træning (navnlig før og efter 
træning) i form af high-fives og kram. Initiativer til at undgå det kan fx være at rykke 
”startpunktet” på stadion til en anden ende.  
Derudover ønsker vi også at vi til klubstævner, arrangeret at AGF, skal være særligt 
opmærksomme på det.  
 

3. Projekt klublokale 
Tovholderne er udvalgt, og de begynder arbejdet snarest. Vi skal først og fremmest have 
fundet løsninger som trænere og behandlere i klubben finder nødvendige til at bruge 
lokalet til de pågældende formål.  
Klublokalet skal som udgangspunkt ikke bruges til større fester. Men vi ønsker at kunne 
lave et samlingssted hvor man kan se en fodboldkamp eller lignende sammen.  
 

4. Evaluering af DM ude 2020 
Under dette punkt diskuterede vi var tilfredse med resultaterne til DM ude 2020 med vores 
- ambitiøse - vision i mente.  
Vi kommer hjem med 4 medaljer, dog ingen af guld. Det er det klart stærkeste DM 
nogensinde på mellem/lang, og der var uhørt højt niveau. Derfor er meget tilfredse med 
medaljerne vi får på herresiden. På kvindesiden stiller vi ikke med en eneste deltager, 
hvilket er kritisabelt. Vi ønsker som klub at prioritere mesterskaber, og vi ønsker i klubben 
at arbejde på at få kvinderne med ved at gøre DM attraktivt.  
 

5. Opdatering på “mangekampsgruppen 
Punktet blev drøftet på bestyrelsen.   
 

6. Styregruppe for stævner 
Trænerne havde opfordret bestyrelsen til at diskutere om hvorvidt der skal nedsættes en 
styregruppe til at håndtere stævneaktiviteter arrangeret af AGF. Formålet skulle være at 
aflaste trænerne. Hjælpen indebærer at tælle runder, færdiggøre resultatlister, tidstagning 
mv. Nogle vil også blive tilbudt dommeruddannelse.  
Flere medlemmer i bestyrelsen meldte sig som personer til en sådan gruppe, og vi ved fra 
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tidligere at flere i klubben også vil være med til at hjælpe. Bolden er nu lagt op til 
trænergruppen igen, om at specificere hvad de ønsker at bruge de første frivillige til.  
Diskussionen faldt også på resultatlister i forbindelse med de nye skoregler. Vi har efter 
stævnet arrangeret den 18/8 indsendt en resultatliste der indeholder ugyldige tider, hvilket 
ikke accepteres.  
 

7. Conventus 
Et medlem fra vores tidligere formand Georg Facius, som har været medlem i over 50 år. 
Han kontaktede os fordi han siden vi gik til Conventus har haft problemer med sit 
medlemskab. Derfor blev det besluttet at vi opretter ham manuelt i systemet, og lader 
ham lave en kontooverførsel.  
 

8. Punkter fra kasseren 
Tidligere har klubkassen støttet træningsweekenden der plejer at blive afholdt i efteråret 
samt andre sociale arrangementer i klubben. Tidligere har der været budgetteret med 
5.000 kr. per gruppe. Denne praksis vil ikke længere blive fulgt, men fremover forventes 
det at forslag til støtte til et socialt arrangement i klubregi forelægges for og accepteres af 
bestyrelsen.  
Klubbens vision påser at der tildeles støtte til et arrangement som dette.  
Det blev besluttet at vi i efteråret 2020 vil støtte halvdelen af udgifterne pr. person. 
Ydermere blev det besluttet at vi i kommende træningsweekend vil prøve med en tur der 
går fra lørdag morgen/formiddag til søndag eftermiddag/aften. Beslutningen for dette er 
bl.a. begrundet i at mange alligevel har svært ved at nå det om fredagen efter arbejde. Vi 
vil efter turen evaluere om dette tiltag. 
 

9. Eventuelt  
a. Møde 

Trænermøder med lønforhandlinger vil skulle gennemføres inden for den 
kommende tid. Dette er Mikkel og Karen som vil være ansvarlige for dette.  

b. Strukturelle ændringer i mellemgruppen 
Gruppen er lille, og det blev diskuteret hvad et løsningsforslag til at forbedre 
træningsgruppen. Et forslag gik ud på ansættelse af en mellemdistancetræner. 
Flere personer kunne være en mulighed til dette, og der vil blive arbejdet videre 
med dette. Vi forventer at der vil være afklaring af det til foråret, når en ny 
banesæson skal i gang.  


